
 

 

   Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve                                   
 

Ljubljana, 22.10.2018 
 
 

Zapisnik 21. redne seje Komisije za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve z dne 
18.10.2018 s pričetkom ob 10. uri na sedežu ZDUS, Ljubljana 

 
 
Prisotni člani: Karolina Vida Rozman, Franc Koščak, Gabrijela Grafenauer, Martina Kralj, Anka 
Tominšek in Ivan Herbert kukec. 
 
Prisotni drugi vabljeni: Mija Pukl in Alojz Vitežnik. 
 
Opravičeno odsotni člani: Emil Hedžet. 
 
 
Karolina Vida Rozman je uvodoma pozdravila prisotne, ugotovila sklepčnost in v sprejem 
predlagala spremembo dnevnega reda z umikom 5. točke »Poročilo o realizaciji razgovora 
vodstva ZDUS z direktorico in člani nadzornega odbora Delfin hotela ZDUS d.o.o. Izola ter 
predlog sprememb in dopolnitev ustanovnega akta Delfin hotela ZDUS d.o.o. Izola« ter novo 
9. točko »Predlog kandidatov in programa za Svet ministra za okolje in prostor za 
sodelovanje z nevladnimi organizacijami«. 
 
Sklep št. 1: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je soglasno sprejela 
spremenjen dnevni red 21. redne seje dne 18.10.2018: 

1. Obravnava in sprejem zapisnika 20. redne seje Komisije za kadrovske, 
organizacijske in statutarne zadeve 

2. Stališče do mnenja posvetovalnega organa predsednika ZDUS glede sprememb in 
dopolnitev Statuta ZDUS in načina vključevanja PZDU Ljubljana z okolico v sistem 
delovanja ZDUS 

3. Predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o prostovoljskem delu  
4. Predlog sprememb in dopolnitev Navodil o evidentiranju in izrabi delovnega časa 

Strokovne službe ZDUS 
5. Predlogi za priznanja ZDUS 
6. Predlog za imenovanje Komisije za ocenjevanje poskusnega dela in Disciplinske 

komisije 
7. Predlog kandidatke za članico Državnega sveta RS – predstavnice za področje 

socialne varnosti 
8. Predlog kandidatov za člane nadzornega sveta Kapitalske družbe, d.d. 
9. Predlog kandidatov in programa za Svet ministra za okolje in prostor za sodelovanje z 

nevladnimi organizacijami 
10. Razno 



 

 

 
AD 1 

 
Karolina Vida Rozman je v povezavi z zapisnikom 20. Redne seje podala ugotovitev, da je bilo 
dogovorjeno, da se pravilnik po potrebi dopolni, zato je bil nomotehnično še dodelan. 
 
Na zapisnik 20. redne seje komisije ni bilo pripomb. 
 
Sklep št. 2: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je soglasno sprejela 
zapisnik 20. redne seje komisije z dne 17.9.2018. 
 

AD 2 
 

Prisotni so se seznanili s sklepi, ki jih je sprejel Posvetovalni organa predsednika ZDUS dne 
10.9.2018. Glede na predlog sprememb in dopolnitev, je Karolina Vida Rozman odprla 
razpravo. 
 
Anka Tominšek je posebej opozorila, da je potrebno dosledno spoštovati zakonodajo, da je 
nesprejemljivo ,da je članica posvetovalnega organa pravnica, ki je načela veliko problemov 
in da se ne strinja, da je predloge sprememb in dopolnitev Statuta ZDUS pripravila druga 
skupina, glede na to, da komisija ima svojo delovno skupino, ki je bila imenovana prav zaradi 
statutarnih sprememb. 
 
Ivan Herbert Kukec je ravnanje ob ustanovitvi nove PZDU Ljubljana z okolico in pozivom 
članicam Osrednjeslovenske PZDU – MZU Ljubljana, naj prestopijo k njim, označil kot 
neetično in je menil, da bodo zaradi tega nastali širši problemi. V DU MO RS želijo biti še 
naprej člani ZDUS in če po Statutu ZDUS ne bodo mogli biti, pa bodo še naprej podpirali 
akcije ZDUS. Vsekakor ne vidijo potrebe in ne podpirajo ustanovitve nove PZDU. 
 
Alojz Vitežnik je glede formiranja PZDU Ljubljana z okolico pojasnil, da zakon to dovoljuje. 
Problem predstavlja le včlanitev v ZDUS. PZDU je ustanovljena, ni pa naša članica in zaradi 
tega nastaja problem pri DU. Glede članice, pravnice v posvetovalnem organu pa je dodal, da 
je nedopustno njeno sodelovanje, saj je s svojimi aktivnostmi delovala v nasprotju s 
Statutom ZDUS. 
 
Mija Pukl je predlagala, naj se toča preloži na naslednjo sejo in naj jo predstavi predsednik, 
ker je posvetovalni organ njegov. 
 
Karolina Vida Rozman je dejala,da se bo na to temo pogovorila s predsednikom, mu omenila, 
da imamo posebno delovno skupino (statutarno), ki naj se ponovno aktivira in pripravi 
predlog sprememb in dopolnitev Statuta ZDUS. 
 
Sklep št. 3: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je soglašala, da se 
točka prekine in prestavi na naslednjo sejo komisije. 



 

 

AD 3 
 

Nika Antolašić je povedala, da je pripravljen predlog sprememb in dopolnitev Pravilnika o 
prostovoljskem delu, le-te so naravnane k uporabnosti, dodatno so tudi opredeljena merila 
in kriteriji za nagrajevanje prostovoljcev in sicer po sklepu Upravnega odbora ZDUS št. 7, 
sprejetega na 22. redni seji z dne 25.7.2018. 
 
Mija Pukl je predlagala, da se oblikujejo akutne zadeve, ki zadevajo prostovoljstvo in delo 
prostovoljcev. Zaznan je problem, da se vse manj prostovoljcev vključuje v prostovoljsko 
delo. Dejstvo je tudi, da je potrebno oceniti stroške prostovoljskega dela in jih tudi povrniti. 
 
Alojz Vitežnik je omenil, da prostovoljci delujejo pretežno na projektih v nevladnih 
organizacijah. Pri nas je problem projektov, za katere je potrebno zagotoviti finančna. Na 
tem področju pa bi se morali med seboj bolj povezovati. 
 
Mija Pukl je odgovorila, da je to področje že sedaj urejeno, razpisi so in se bomo morali za 
njih boriti. Državi pa moramo dokazati in pokazati, koliko prostovoljsko delo odtehta za 
državo. Prosila je tudi za pripravljenost na sodelovanje pri pripravi pripomb na Zakon o 
prostovoljstvu. 
 
Anka Tominšek je pri tem opozorila, da je potrebno pri pripravi pripomb poudariti zaveze iz 
Koalicijske pogodbe. 
 
Gabrijela Grafenauer kot problem vidi novo generacijo upokojencev, ki nima občutka za 
sodelovanje, prostovoljstvo in se ne vključujejo. Meni, da bo vse manj ne le denarja, temveč 
tudi prostovoljcev. 
 
Franc Koščak je omenil psihološko stimulacijo ljudi, ki še lahko nekaj prispevajo družbi, za to 
pa je pa potrebno zagotoviti tudi sredstva vsaj za osnovne stroške. 
 
Sklep št. 4: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je določila predlog 
sprememb in dopolnitev Pravilnika o prostovoljskem delu in jih daje v sprejem Upravnemu 
odboru ZDUS. 
 
Sklep št. 5: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve predlaga, da Mija 
Pukl s sodelavci pripravi stališča do sprememb Zakona o prostovoljstvu z usmeritvijo 
njihove uveljavitve. 

 
AD 4 

 
Anka Tominšek je pripomnila, naj predlog sprememb in dopolnitev in navodila sama veljajo 
zgolj za zaposlene v strokovni službi, kar izhaja iz samega naslova akta. 
 
Sklep št. 6: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je določila predlog 
sprememb in dopolnitev Navodil o evidentiranju in izrabi delovnega časa v strokovni službi 
ZDUS, vključno s pripombo Anke Tominšek in jih daje v sprejem Upravnemu odboru ZDUS. 



 

 

AD 5 
 

Prisotni so obravnavali predlog priznanj ZDUS, vključno s predlogi najboljših DU v letu 2018. 
 
Anka Tominšek je menila, da so kriteriji za predlaganje najboljših DU prestrogi, saj obstajajo 
Du, ki so izjemno dobra, pa ne delujejo v programu Starejši za starejše, s čimer je soglašal 
tudi Franc Koščak. 
 
Mija Pukl je omenila, da tak (rigorozen) sistem spodbuja sistem nagrajevanja od spodaj 
navzgor (DU  PZDU  ZDUS in po postopnosti priznanj). 
 
Obravnavan je bil predlog, da se prejemnici Ivi Slabe izjemoma dodeli višje priznanje, kar je 
obširno argumentirala Martina Kralj. 
 
Sklep št. 7: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je soglasno potrdila 
predlog priznanj ZDUS, vključno z dodelitvijo višjega priznanja v povezavi s 33. členom 
Pravilnika o priznanjih, Ivi Slabe ter daje predlog v sprejem Upravnemu odboru ZDUS. 
 
Sklep št. 8: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je soglasno potrdila 
predlog za dodelitev priznanj najboljšim DU v letu 2018 in ga daje v sprejem Upravnemu 
odboru ZDUS. 
 
Sklep št. 9: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve daje pobudo, naj se 
ponovno preučijo kriteriji in merila za dodelitev priznanj najboljšim DU. 

 
AD 6 

 
Za pravilno formiranje Komisije za ocenjevanje poskusnega dela in Disciplinske komisije naj 
se preverijo določbe Zakona o delovnih razmerjih in Pravilnik o delovnih razmerjih v ZDUS ter 
se pripravi predloge za imenovanje za eno od prihodnjih sej. 
 
Sklep št. 10: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadev predlog je določila, 
da se temeljito preuči postopke in predloge za imenovanje preloži na eno od prihodnjih 
sej. 
 

AD 7 
 

Nika Antolašić je uvodoma podala pojasnilo, da je bila kandidatura že oddana. Dne 1.10.2018 
smo prejeli poziv Socialne zbornice Slovenije, ki na način elekcije predlaga kandidata, 
predstavnika nevladne organizacije za člana Državnega sveta RS za področje socialnega 
varstva. Rok za oddajo kandidature je bil 3.10.2018 ob 12. uri, kar je botrovalo hitri reakciji in 
pripravi predloga. Vera Pečnik sicer soglaša s kandidaturo. Med drugim smo večino večjih 
organizacij, ki delujejo na področju socialnega varstva prosili za podporno mnenje, a nismo 
prejeli nobenega, saj je večina njih podala predloge kandidatov iz lastnih vrst.  
 



 

 

Anka Tominšek je dejala, da se bo vzdržala glasovanja in kot argument navedla kopičenje 
funkcij. Če bi imeli dobro postopkovno možnost in ne bi imeli časovne stiske, bi lahko 
predlagali primernega kandidata, strokovnjaka s področja socialnega varstva. 
 
Ivan Herbert Kukec s predlogom soglaša in ne nasprotuje temu, da se osebo, ki prihaja iz 
gospodarskega sektorja predlaga za področje socialnega varstva, namreč pomembno je to, 
da ima kandidat čut za ljudi in varovanje človekovih pravic. 
 
Mija Pukl je na razpravo dodala, da mora biti naš cilj vpetost v čim več organov in se je 
predvsem potrebno usmeriti v lobiranje, sicer uspeha ne gre pričakovati. 
 
Sklep št. 11: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je z večino potrdila 
predlog kandidature Vere Pečnik za članico Državnega sveta Republike Slovenije za 
področje socialnega varstva za dobo 5 let in predlog daje v sprejem Upravnemu odboru 
ZDUS. 

 
AD 8 

 
Nika Antolašić je uvodoma povedala, da smo na podlagi informacije, ki jo je predhodno podal 
sedanji član nadzornega sveta Kapitalske družbe, d.d. pozorno spremljali objave pozivov v 
Uradnem listu RS in odreagirali takoj, ko je KAD, d.d. poziv tudi objavil. Predsednica komisije 
je na predsednico in predsednike PZDU naslovila poziv s pogoji za zasedbo mest, na podlagi 
česar sta predloge kandidatov poslali zgolj dve PZDU, in sicer PZDU Dolenjske in Bele krajine 
za kandidatko Cirilo Surina Zajc in PZDU Južno Primorske za kandidata Mirka Miklavčiča. K 
sodelovanju na pozivu so bile sicer povabljene upokojenske organizacije, organizirane na 
državni ravni. Tako je Zveza upokojenih delavcev MNZ Maksa Perca predlagala za kandidata 
dr. Borisa Žnidariča.  
 
Anka Tominšek je dejala, da je bil rok za predlaganje kandidata komisiji prekratek, zato na 
Osrednjeslovenski PZDU – MZU Ljubljana niso predlagali kandidata, saj niso mogli izpeljati 
ustreznega postopka. 
 
Ivan Herbert Kukec je podal dodatno utemeljitev k predlogu dr. Borisa Žnidariča, saj ga tudi 
sam dobro pozna. 
 
Mija Pukl je v povezavi s predstavniki ZDUS v državnih organih in delovnih telesih povedala, 
da smo septembra izvedli skupni sestanek, katerega se je udeležila več kot polovica 
predstavnikov, ki so pohvalili tak način sodelovanja. Predstavnikom je bilo tudi jasno 
povedano, da bomo enkrat letno od njih zahtevali poročila za obravnavo na Upravnem 
odboru ZDUS.  
 
Karolina Voda Rozman je nadalje podala predlog, da bi PZDU ponovno pozvali k sestavi 
nabora kandidatov kot potencialnih predstavnikov ZDUS na različnih področjih delovanja, saj 
bi s tem olajšali izbor in izvedbo postopkov. 
 
Sklep št. 12: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je z večino glasov 
potrdila predlog kandidature Mirka Miklavčiča in hkrati dala soglasno podporo predlogu 



 

 

Zveze upokojenih delavcev MNZ Maksa Perca za kandidaturo dr. Borisa Žnidariča v 
nadzorni svet Kapitalske družbe, d.d. in daje predlog v sprejem Upravnemu odboru ZDUS. 
Komisija hkrati predlaga, da se po sprejemu sklepa na Upravnem odboru ZDUS pristopi k 
sklenitvi skupnega dogovora o predlaganju dveh kandidatov, predstavnikov upokojencev v 
nadzorni svet Kapitalske družbe, d.d. 

 
AD 9 

 
Na predlog kandidatov in programov, predstavnikov ZDUS za sodelovanje v Svetu ministra za 
okolje in prostor za sodelovanje z nevladnimi organizacijami ni bilo pripomb. 
 
Sklep št. 13: Komisija za kadrovske, organizacijske in statutarne zadeve je soglasno potrdila 
predlog kandidature Tomaža Banovca (stanovanja), Borisa Janeza Breganta (krožno 
gospodarstvo) in Stanka Kranvogla (prostor) za sodelovanje v Svetu ministra za okolje in 
prostor za sodelovanje z nevladnimi organizacijami in daje predlog v sprejem Upravnemu 
odboru ZDUS. 
 

AD 10 
 

a)  

Prisotni so se seznanili z informacijo o odstopu Anke Ostrman z mesta predsednice 

Programskega sveta programa Starejši za starejše s 1.12.2018, kar pomeni, da bo potrebno 

izvesti kadrovski postopek za predlaganje kandidata na to mesto. 

 

b)  

Prisotni so prejeli zapisnik 2. seje Upravnega odbora Vzajemnega posmrtninskega sklada in s 

tem v zvezi dodano gradivo, ki ga bodo obravnavali na prihodnji seji komisije. 

 
Seja je bila zaključena ob 12.30 uri. 
 
Zapisala: Nika Antolašić    Karolina vida Rozman 
Tajnik       Predsednica 
 
 

 
 


